
Una ciutat que avança 

La ciutat de Vila-real segueix avançant. I ho fa amb passes importantíssimes com la que ahir 

mateix vam donar, de la mà del Villarreal CF, per a la construcció d’una nova ciutat esportiva 

als antics federatius. Un lloc que fa només uns mesos era un abocador, una zona degradada 

que, igual que estem fem també a la Bassa d’Insa, es convertirà en un dels punts neuràlgics 

sobre els que pivotarà el projecte de futur i d’oportunitats que és el de Vila-real, Ciutat de 

l’Esport i la Salut.  

Ningú no pot posar en dubte la rellevància que per a Vila-real ha tingut i té el Villarreal CF. Els 

seus èxits són els de la ciutat; el seu impuls ens fa créixer i avançar, convertint Vila-real en una 

potència del futbol i de l’esport que ens situarà en uns mesos com a la ciutat europea de les 

nostres dimensions amb major nombre de camps de futbol per habitant. Quinze camps en una 

ciutat de 51.000 habitants no és fruit de l’atzar; és el resultat d’una aposta clara per fer de 

l’esport un motor d’oportunitats econòmiques i un element de qualitat de vida per a les 

persones. 

Amb aquesta filosofia, ahir vaig signar amb el president del Villarreal CF, Fernando Roig, un 

conveni de col·laboració que és també un exemple dels avantatges de la col·laboració públic-

privada. Un pas significatiu en el camí per fer de Vila-real una ciutat d’oportunitats i per a les 

persones en el qual seguim avançant. Llàstima que, davant d’aquests avanços, hi ha qui 

prefereix quedar-se quiet i atacar l’equip de govern, amb l’únic objectiu de destruir-lo. Tot i 

vestir pell de corder, no deixen de ser llops. 

 


